
 

 

Bestyrelsesmøde, Viborg Rideklub 
 
 
Sted: Viborg Rideklub 
 
Dato: 2. december 2024 kl. 19.00 
 
Deltagere: Bruno Simonsen, Ingelise Christensen, Bo Poulsen, Niels 
Henrik Christensen, Lone Svenstrup Jensen, Gitte Krogh, Ketil Sørensen, 
Christian Schou, Michael Ambrosius, Grethe Hassing  
 
Næste møde: Den 13. januar 2025 Sted: Viborg Rideklub 
 
Referent: Ketil Sørensen 
 
 
1. Økonomi 
 
Vi har gennemgået regnskabet frem til 30/11 og er stadig opmærksomme på 
at udgifterne ikke overstiger indtægterne. 
 
2. Orientering fra daglig leder 
 
     Økonomi, herunder status på bemandingssituationen, opstaldning,           
     undervisning og beholdning af elevdyr. 
     Stald/bygninger/foder. 
     Elevafdeling. 
     Personale. 
     Andet. 
 
Opstaldningsbelægningen ser fin ud og der er solgt 3 elevdyr for nylig. 
 
Opslag på Facebook med ledige pladser i holdundervisningen har givet en 
del nye starter. 
Onsdagsspringningen er pænt fyldt op. 
 
Der er meget få pladser på vores elevheste hold. På elevpony holdene kan 
der være 2-3 ekstra på hvert hold. 
Miniholdene har fin belægning pt. 
 
Yasmin stopper som ansat pr. 31/12.  
 
Finn vil kigge på drænene på de udendørs dressurbaner. 
I det nye år vil der blive påfyldt sand uden fiber på indendørsbanerne. Pt. er 
bunden i fin stand. 



 

 

 
Det besluttes at der skal være betaling på trailer parkering, som også flyttes 
på springbanen ved siden af dommertårnet – derved kan vi også lave en eks-
tra fold. Betalingen udgør 500 kr. pr. halve år med betaling i maj og novem-
ber. Lone laver opslag. Første opkrævning bliver 1/5-25. 
 
3. Opfølgning  
 
- Klubstævnet 
Der kunne godt have været flere starter om søndagen - vi have 106 starter 
om lørdagen. Det er primært privat ponyer der ikke starter. 
Der blev brugt nye dommere med succes. 
 
- Gældsbrev til Bruno 
Der arbejdes videre med revisionen inden årets udløb. 
 
- Vejdirektoratet 
Der er modtaget en bekræftelse på, at vores indsigelse er modtaget. 
 
- Rotter i den nye stald 
Der er ingen spor af rotter, så det formodes at der har været tale om nogle 
strejfere ifølge Skadedyrsbekæmpelsen. 
Der er ingen oplagte mulige bosteder for dem på VIR. 
 
4. Ekstra ordinært repræsentantskabsmøde DRF 
 
Udtalelsen fra Etisk komite blev drøftet og det blev besluttet at stille mistillid til 
Formand Dan Boyter på det kommende Repræsentantskabsmøde. 
 
5. Orientering fra udvalg 
 
Stævneudvalg: Gitte,Lone 
 
Der er sendt proportioner ind til Nytårsspringningen. 
Der skal sendes ønsker ind til den kommende sæson til Distriktet. 
En mulig idé er, at der skal søges efter sponsorer til stævner og f.eks. hal-
ler, så hallen opkaldes efter sponsoren. 
 
Cafeterieudvalg: Lone 
Der mangler indkøb af Æbleskiver og slikposer til julestævnet. Ellers alt ok. 
 
Udvalg til indkøb af foder, halm, wrap o.l.: Bo og Bruno 
Intet nyt 
 



 

 

Bygnings- og vedligeholdelsesudvalg: Bruno og Michael 
Intet nyt 
 
Ponyudvalg: Lone  
Der er julestævne den 14. december. 
 
Sponsorudvalg: Ingelise og Ketil 
Der er afslag fra GF og Real Danica. Der er ansøgt hos Sparekassen 
Kronjylland. 
 
Kommunikationsudvalg: 
Det er ikke nedlagt, men de ønsker nogle konkrete ting at gå videre med. 
En content creator evt. elever til tik tok, Instagram og Facebook er en mu-
lighed. 
 
Sportsudvalg 
Intet nyt 
 
Skovudvalg 
Intet nyt 
 
6. Eventuelt 
 
Det er snart tid til et opstalder møde. Emner f.eks. udmugning og forbrug 
af halm og wrap. 


